
 2024   בספטמבר 16   שני  יום

  הישיבה התקיימה בזום נוכחים: טל דשא, תומר שטרק, אסף בן אהרון, ולד בליוכר, אלעד וקס ואלעד
  ששון.

 16/09/2024   בתאריך  מקצועית  ועדה  ישיבת  פרוטוקול

  נושאים:
  סטטוס מסלול גלבוע והפעלתו.  . 1 
  סטטוס מסלול תלמי יוסף.  . 2 
  מצגת לבעלי תפקידים.  . 3 
  חוקים ירוקים  . 4 

  מהלך הישיבה:

  יוסף.  תל  מקיבוץ 2025   ל-  אישור  קיבל  גלבוע  מסלול  . 1 
  יש מגעים עם מפעילים לגבי הפעלת המסלול.

  המסלול כרגע באחריות ההתאחדות וההתאחדות תשפץ ותתחזק את המסלול לעונה.

  תלמי יוסף - רמ"י הציבו דרישות ותנאים חדשים על מנת לאשר(אישור ביטוחי מכל ספק לשיבוב ביטוחי,  . 2 
  מעבר לביטוח הקיים של ההתאחדות).

  ההתאחדות לומדת את הנושא על מנת להתמודד איתו כראוי.

  חברי הוועדה יעברו על מצגת בעלי התפקידים וייתנו הערותיהם.  . 3 

  שיפוץ.  תוכנית  ולהכין  מצבו  את  לקבוע  מנת  על  גלבוע  במסלול 18.09.24   רביעי  ביום  יפגשו  הוועדה  נציגי  . 4 

  מציאת ספק לשטיחוני איכות סביבה במחיר סביר, שהמתחרים יוכלו לרכוש כבר במהלך העונה הקרובה  . 5 
  לקראת הפיכתם לחובה בעונה הבאה.

  החלת בדיקות רעש מדגמיות בעונה הקרובה - ללמוד את ההליך לקראת החלה מלאה בבדיקות הטכניות  . 6 
  בעונה הבאה, כנדרש בעולם.

  כיתוב פרוטוקול: אלעד ששון
  העתקים: מנכ"ל, יו"ר, חברי הוועדה, משרד ההתאחדות ואתר ההתאחדות.


